
 
Postpensjonistene på Sunnmøre 

REFERAT FRA STYREMØTE  
2024–01.10. /Postterminalen 

 

Til stede: 

• Ståle Eikrem 

• John Mogstad 

• Sølvi Lundal 

• Per A. Ulvestad 

• Marie Gjerde 
 
 

Sakliste: 

 

Forfall: 

• Steinar Masdal 

• Turid K. Gjerde 
 

45/24 Godkjenning av referat fra styremøte 03.09.2024 og oppsummering fra medlemsmøte 
          24.09.2024 på Herøy gard 
46/24 Referater og skriv  

47/24 Økonomisk oversikt  
48/24 Planlegge medlemsmøte 22.10.24, Har avtale med Nils-Jarle Sætre om å holde foredraget sitt 
         «Til topps med Alzheimer». Jeg har sikkert gått utover mine fullmakter, da jeg har avtalt 

         honorar på kr. 7.500 som går til Alzheimer forskning. Når både Turid og Sølvi er borte den 
         dagen, må vi ha ansvarlige til mat bestilling, kaffetrakting og innkjøp av gevinster/loddsalg 
         mm. Invitasjon, sende ut via medlemssystemet og i brev, purring og påmeldingsliste. Legge ut 
         på facebook og nettsida vår. 

49/24 Oppfølging av tidligere vedtak 
50/24 Julemøter 24. Evaluering av 2 julemøter i 23 og planlegge årets. 
51/24 Eventuelt Tema til medlemsmøte 19.11.24 

52/24 Ymse 
 
 

 
Ad punkt 45 
Vedtak:  
Referatet fra styremøte 03.09.2024 godkjent. Oppsummering av medlemsmøte 24.09. er tatt til vitende. Reportasjen 
fra Sølvi er også sendt inn til Rutt Siri som mulig bidrag til bladet Pensjonisten. 
 
Ad punkt 46 
E-post fra Arbeidsutvalget (AU) 19.09.24. Spørsmål om behov for dataopplæring tillitsvalgte gjeld spesielt 
nettredaktør med vara og universell utforing.  
Vedtak: 
Hvem deltar fra oss: Etter samtale mellom John M og Jan D utsetter vi dette til etter årsmøtene i avdelingen. 
John kontakter Jan Dyrlie, avdeling Nordmøre og Romsdal, for å sjekke om vi kan samarbeide om datakurs for 
tillitsvalgte.  
Alle ser gjennom den sentrale Handlingsplan 2024-2027 for å sjekke om det er vedtatt nye aktiviteter som vi må 
gjennomføre dette arbeidsåret.  
Sølvi tar bilder fra medlemsmøtet på Herøy Gard og sender inn sammen med tekst til AU (arbeidsutvalget) v/Ruth Siri 
Kregnes 
.  
Ad punkt 47 
Økonomien er under kontroll. Ståle søker støtte til medlemsmøte 22.10. fra Fagforbundet avd. Post 
 
Vedtak: 
Vi tar status økonomi til vitende 
 
Ad punkt 48 
 



Vedtak: Sølvi har kjøpt inn gevinster-loddbøker/kaffe og div til møtet, Per August tek ansvar for lodd salget, John 
bestiller mat hos Ragnhilds catering, Marie ansvarlig for kaffe trakting. Turid sender ut invitasjon og legg den ut på 
hjemmesida. Sølvi legg den ut på Facebook. John sende ut papir invitasjon.  
 
 
 
Ad punkt 49 
Ingen saker fra forrige referat som skal følges opp. Turid har oppdatert oversikten over hvem som skal kontaktes ved 
dødsfall på nettsiden vår. Vi sjekket at e-posten og skjemaet kontakt bruker fungerer. 
 
Ad punkt 50 
I 2023 arrangerte vi julemøter i Ulsteinvik og i Spjelkavik. ……. 
Vedtak: Vi planlegg 2 møter eit i Ulsteinvik (kafe Nova) og Spjelkavik panorama. I veke 49 . Marie tek ansvar for 
Ulsteinvik og Sølvi kontakta Spjelkavik Panorama og legg fram tilbudet på styremøte den 29.10.24  
 
Ad punkt 51 
 
Turid er vekke neste styremøte. 
Vedtak: 
John undersøker med Sperre om bedriftsbesøk, Ståle undersøker  med Trygg trafikk Per Gjerde «nullvisjonen eldre 
bilførere» John sjekker med politiet om dei kan holde innlegg om svindel mot eldre. 
 
Ad punkt 52 
Ymse. John stilte spørsmål om e-post zho? 
 
Møtet hevet kl. 1315 
Neste styremøte: 29.10.2024 kl. 12:00/Postterminalen 

Ståle Eikrem 
Møtereferent 


